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Op de vraag of het gebruik van duurzaam beton is veranderd na de ondertekening van het 
Betonakkoord in 2018 antwoordde 9 van de 12 bouwbedrijven dat het zeker gestegen is 
maar dat de doorbraak ten eerste op zich laat wachten omdat de regelgeving uitgaat van 
conventioneel beton.  
Ten tweede is het gebruik van duurzaam beton afhankelijk van de eisen van de 
opdrachtgevers. Zolang er geen verplichting is om circulair materiaal in een aanbesteding op 
te nemen, gebeurt het vaker niet dan wel.  
Dat komt ook omdat beton hergebruiken duurder is en het aanbod nog laag.  
Een van de bouwbedrijven schreef: Om meer dan 30% van het primaire materiaal (zand en 
grind uit de rivier) te vervangen door circulair materiaal is toestemming van de 
opdrachtgever nodig en soms zelfs aanvullend onderzoek.  
 
De ambitie van het Betonakkoord is CO2 neutraal beton in 2030 en volledig hergebruik van 
gesloopt materiaal.  
De bouwbedrijven zeggen daarover: er ontbreekt wetgeving voor opdrachtgevers om 
circulair materiaal te gebruiken en de normen voor vervanging van cement moeten 
aangepast om innovatie mogelijk te maken. 
Een van de bouwbedrijven schreef: wij hebben als beleid om de duurzaamheidsimpact van 
de opdracht aan te bieden aan de klant. Daarmee gaan ze de dialoog aan en weet een klant 
wat het duurzamere alternatief is.  
 
De vragen aan de leden van de BRBS (Branchevereniging Recycling Breken Sorteren)die 
wegens een calamiteit maar heel weinig reacties opleverde, komt het volgende naar voren:  
Als er in 2030 CO2 neutraal beton moet zijn, is het belangrijkste om schoon te slopen en het 
gebruik van schoon betonpuin onder de weg te verbieden.  
 


